
Protokół nr 26/09
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 23 czerwca 2009r.

Miejsce posiedzenia: sala 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1400

, zakończono o godzinie 1700

Posiedzeniu przewodniczył Pan Jerzy Wierzbicki - Przewodniczący Komisji.
Protokołowała: Anna Żemajduk

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności.
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projek uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów

sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Sokółka
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz miejsc i obiektów, w
których obowiązuje zakaz spożywania napojów alkoholowych.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany cen biletów za korzystanie z krytej pływalni w
Sokółce.

s. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
6. Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.
7. Wyjazd do Malawicz Dolnych w celu zapoznania się z warunkami funkcjonowania

Punktu Bibliotecznego.
8. Wyjazd do Przedszkola nr 2 w Sokółce w celu zapoznania się z warunkami

funkcjonowania przedszkola.
9. Wolne wnioski.

Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia Komisji dokonał jej Przewodniczący Pan Jerzy
Wierzbicki. Pan Przewodniczący powitał zebranych i przedstawił porządek obrad.
Przewodniczący zapytał, czy sąjakieś uwagi do porządku obrad?
Pan Burmistrz Szczebiot: "Czy można Państwa prosić, o to, żeby najpierw odwiedzić
przedszkole, bo zaproponowałem im na 14.30 spotkanie, a później pojechalibyśmy do
Malawicz. "
Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.



Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów

sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Sokółka
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz miejsc i obiektów, w
których obowiązuje zakaz spożywania napojów alkoholowych.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany cen biletów za korzystanie z krytej pływalni w
Sokółce.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
6. Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.
7. WyjazI..: do Przedszkola nr 2 w Sokółce w celu zapoznania się z warunkami

funkcjonowania przedszkola.
8. Wyjazd do Malawicz Dolnych w celu zapoznania się z warunkami funkcjonowania

Punktu Bibliotecznego.
9. Wolne wnioski.

Ad. 2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.
Pani Beata Łazarewicz zwróciła uwagę, że w jej wypowiedzi w protokole z poprzedniej
komisji brakuje słowa "trzynastki" w punkcie 5 protokołu. Wspólnie na komisji ustaliliśmy,
że pracownicy powinni otrzymać "trzynastki".
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu komisji włącznie z tą poprawką.
Protokół został jednogłośnie przyjęty.

Ad. 3
Projekt uchWałY w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży
napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Sokółka miejsc sprzedaży i
podawania napojów alkoholowych oraz miejsc i obiektów, w których obowiązuje zakaz
spożywania napojów alkoholowych.
Przewodniczący Komisji powiedział, że wszyscy otrzymali materiały. Krótko zreferował na
czym polega zmiana w uchwale. Chodzi o sklep na Zielonym Osiedlu, który jest naprzeciwko
Zespołu Szkół. Sklep ten nie miał pozwolenia na sprzedaż alkoholu, bo znajdował się około
100 metrów od szkół. Natomiast wnioskodawcy uzasadniają potrzebę zmiany tej sytuacji tym,
żeby było tak jak mają wszyscy inni, którzy prowadzą działalność gospodarczą w tym
sprzedaż napojów alkoholowych, żeby odległość utrzymywać na poziome 50 metrów.
Beata Łazarewicz: "Dostałam dzisiąj projekt tej uchwały i trudno było mi się z nim zapoznać
jednak chciałabym, zadać pytanie osobie, która tą uchwałę pisała. Kto jest wnioskodawcą tej
uchwały? Chciałabym się dowiedzieć jak będzie ona mierzona przy budynku Pana
Dąbrowskiego, a jak jest mierzona przy innych szkołach? Jest to dla mnie bardzo ważne
pytanie i chciałabym dostąpić zaszczytu porozmawiania z tą osobą, która ten projekt uchwały
napisała. "
Pan Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza o dalsze wskazówki postępowania w tej
sprawie.
Pan Burmistrz Krzysztof Szczebiot: "Trzeba zapytać Pana Sekretarza."



Pani Beata Lazarewicz: " Ja ten projekt uchwały dostałam dzisiaj 23-ego. Ja powinnam mieć
7 dni do sesji, a tutaj nie ma tych 7 dni. I jest mi przykro, że tylko ja dostałam tak późno, bo z
tego co wiedzę jesteście Państwo zapoznani."
Pan Przewodniczący: "Ja nikogo nie usprawiedliwiam jednak ten punkt został wprowadzony
tuż przed wakacjami, wcześniej go nie było, są 2 miesiące wakacji. Może chodzi o to, że 2
miesiące sesji nie będzie i tak dalej."
Pan Burmistrz Krzysztof Szczebiot: "Drodzy Państwo usłyszałem od Pana Sekretarza, że
wnioskodawcą tego projektu uchwały jest Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych. Zaopiniowała ten projekt i w ogóle przygotowała."
Pan Przewodniczący poprosił o zaprotokołowanie tego i zapewniła o dostarczaniu
dokumentów wcześniej, niż 7 dni przed obradami.
Pani Lazarewicz: "Przecież my nie czytając uchwały możemy skrzywdzić ludzi. Zupełnie
inne byłoby nasze stanowisko, gdybyśmy znali stanowisko komisji alkoholowej. Pisanie
"marginalizowanie" jest to dla mnie pojęciem bardzo abstrakcyjnym. Chciałbym wiedzieć,
jak będzie prowadzony pomiar marginalizacji na terenie całego miasta i gminy Sokółka.
Proszę o to i mam do tego pełne prawo wynikające ze statutu. W innych miejscowościach
sklepy są umiejscowione bardzo blisko szkół i od tego jest komisja za co pobiera
wynagrodzenie, bo ja też w niej byłam. Do obowiązków komisji należy od czasu do czasu,
kontrola sklepów oraz sprawdzenie, czy nikt w nich nie sprzedaje alkoholu młodzieży. To nie
jest żadny problem. Chyba nie ma żadnej ustawy o metrach."
Przewodniczący powiedział, że jest i wynosi 50 metrów. Wyjaśnił członkom komisji, że w
projekcie ustawy jest napisane o odległości 50 metrów.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Projekt jednogłośnie został zaopiniowany pozytywnie.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany cen biletów za korzystanie z krytej pływalni.
Przewodniczący powiedział, że czynniki podane w uzasadnieniu są racjonalne do danej
sytuacji, którą teraz mamy. Ostatni wzrost cen biletów był w 2007 roku. Przez ten okres
wzrosły ceny mediów: energii elektrycznej, ścieków, wody, energii cieplnej. Myślę, że to jest
ważna sprawa, aby o tą "złotówkę" podnieść cenę biletu.
Projekt został zaopiniowany pozytywnie. Głosowało: 4 osoby "za" i 1 osoba "wstrzymała się"
od głosu.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
Przewodniczący udzielił głosu Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce B.
Turycz: "Ośrodek Pomocy Społecznej w Sokółce chciałby się podjąć kolejnego działania na
rzecz naszycł: podopiecznych, jakim jest utworzenie Klubu Integracji Społecznej. Takie
działanie pozwoliłoby na bardziej kompleksowe objęcie pomocą naszych podopiecznych."
Radna B. Lazarewicz: " Ja uważam, że to jest bardzo cenne i potrzebne i o tym się mówiło już
jakiś czas. Ja tylko mam jedno drobne pytanie. Gdzie wy się zmieścicie z tym?"
Dyrektor B. Turycz: "Na na początek myślimy o dziesięciu osobach, żeby wstępnie zobaczyć
czy to się przyjmie, czy nasi podopieczni zechcą w tym uczestniczyć. Na te 10 osób mamy
pomieszczenie przystosowane. Wyposażone już w tej chwili z pieniędzy unijnych. Będziemy
mieli gdzie się pomieścić."
Pani Lazarewicz zaapelowała o zgodę na przyjęcie projektu.
Projekt jednogłośnie został zaopiniowany pozytywnie.



Ad.6
Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.
Pan Przewodniczący: "Czy ktoś chce w tej sprawie coś powiedzieć?"
Radna B. Lazarewicz: "Ja także nie miałam i tej uchwały dostałam ją dzisiaj z rana. Nie
zapoznałam się z tym i chciałabym po prostu nie uczestniczyć w głosowaniu. Nie otrzymałam
dokumentacji. "
Kto jest za przyjęciem Projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego?
Projekt został zaopiniowany negatywnie.
Głosowało: 4 osoby "wstrzymały się" od głosu, "przeciw" 1 osoba.

Ad. 7.
Wyjazd do Przedszkola nr 2 w Sokółce w celu zapoznania się z warunkami funkcjonowania
przedszkola.
Komisja na miejscu zapoznała się z warunkami, w jakich działa Przedszkole nr 2 w Sokółce i
z jego potrzebami. Ustalono, że w najbliższych dniach pani Dyrektor przedszkola przedstawi
Burmistrzowi :liezbędne potrzeby dofinansowania przedszkola, aby mogło działać dalej w
kolejnym roku szkolnym, co ma być uwzględnione przy opracowaniu budżetu na lata
następne. Przedszkole ma pełny nabór dzieci na rok szkolny 2009/2010, co w pełni uzasadnia
potrzebę remontu przedszkola.
W tym momencie doszło do spotkania rodziców, nauczycieli i dzieci do spotkania z Komisją i
Burmistrzem Krzysztofem Szczebiotem. W trakcie spotkania Burmistrz Krzysztof Szczebiot
udzielił wyjaśnień na zapytania zebranych osób. Pytania w większości dotyczyły obaw
mieszkańców, nauczycieli, rodziców dzieci uczęszczających do przedszkola lub Zespołu
Szkół Ogólnokształcących na Osiedlu Zielonym. Pytano Burmistrza o plany przeniesienia
przedszkola i reorganizacji szkoły. Burmistrz Szczebiot powiedział, że takich planów nie było
i nie ma. Przedszkole ma być remontowane, dlatego Komisja Oświaty przyjechała obejrzeć na
miejscu przedszkole.
Następnie Komisja razem z zebranymi osobami udała się do ZSO w celu dokonania oględzin
pomieszczeń szkoły. Najpierw obejrzano zewnętrzną elewację budynku. Po szkole
oprowadzał Pan Dyrektor Kowalczuk. Komisja obejrzała pomieszczenia wymagające
remontu tj. sala gimnastyczna, zaplecze sportowe oraz obejrzano stolarkę okienną.

Ad8.
Wyjazd do Malawicz Dolnych w celu zapoznania się z warunkami funkcjonowania Punktu
Bibliotecznego.
Na wyjazdowym posiedzeniu do Malawicz Dolnych Komisja zapoznała się na z warunkami
funkcjonowania Punktu Bibliotecznego w tej miejscowości.
Komisja jednogłośnie na miejscu powzięła wnioski w sprawie dofinansowania punktu
bibliotecznego:
- wymienić 4 okna,
- zakupić kominek z nadmuchem ciepłego powietrza;
Ponad to Komisja obejrzała, budynek gospodarczy, którego korzystają mieszkańcy wsi
Malawicze Dolne, a szczególnie młodzież. Dach tego budynku pokryty jest eternitem, jest
dziurawy i wymaga naprawy. Prace społeczne zadeklarował sołtys wsi, który był obecny na
spotkaniu. W zebraniu uczestniczył radny A. Cydzik, który zadeklarował swoją pomoc w
postaci blachy na pokrycie dachu.

Ad.9
Wolne wnioski.
Wyczerpano porządek obrad na miejscu.



Protokołowała:
Anna Żemajduk

Przewodniczył:
Jerzy Wierzbicki


